

THE CHURCH IN SINGAPORE

1 Derbyshire Road Singapore 309457 • 6256-5176 • www.church.org.sg

13th Advisory on COVID-19 Situation

13 May 2021

Dear Brothers and Sisters,

In view of the re-emerging Covid-19 spread and threat, we would like to ask saints in the following categories to refrain from registering or to cancel their registration, if they have registered, for the 16th May Lord's Day Meeting:

1. Anyone actively working in any of these 'clusters': Tan Tock Seng Hospital (TTSH), Ang Mo Kio-Thye Hua Kwan Hospital (AMK TTSH Rehab Ren Ci Community Hospital), Changi Airport Terminals 1 and 3, Victoria Junior College (VJC), Brani Terminal and Pasir Panjang Terminal.
2. Anyone who has had direct contact with, or has household members who have had direct contact with, any person issued with a Quarantine Order or Stay Home Notice due to the above.
3. Anyone who has received an SMS from MOH recommending a swab test due to possible Covid-19 contact.
4. Anyone who visited Changi Airport Terminal 3 on 3 May 2021.
5. Anyone who visited TTSH from 18 to 28 April 2021.
6. Anyone who has returned from overseas for fewer than 21 days.

We pray that the Lord will continue to keep us all safe and healthy; on our part, let us also remain vigilant.

To God be the glory!

The Elders and Deacons

2019 新型冠状病毒疫情 - 第 13 次忠告

2021 年 5 月 13 日

亲爱的弟兄姊妹，

鉴于疫情恶化的威胁，我们恳请下列圣徒不要预定 5 月 16 日主日聚会的门票，或取消已预定的门票。

1. 在这些感染群地点工作：陈笃生医院，宏茂桥太和观医院，仁慈医院，樟宜机场第一和第三搭客大厦，维多利亚初级学院，布拉尼集装箱码头和巴西班让集装箱码头。
2. 自己或家人与收到隔离令或居家通知者有过密切接触。
3. 收到卫生部简讯，建议你接受拭子检测，因你可能与冠病有过接触。
4. 于 2021 年 5 月 3 日到过樟宜机场第三搭客大厦。
5. 于 2021 年 4 月 18 至 28 日到过陈笃生医院。
6. 从海外回国少于 21 日。

我们祷告主继续保守大家平安、健康；同时我们也保持警惕。

荣耀归神！

长老和执事同启